

# Kami beri kepelbagaian pelaburan.

PRULink Equity Plus Fund  
 PRULink Managed Plus Fund  
 PRULink Global Strategic Fund (with Hedging)

Merebut pelbagai peluang pelaburan bagi memaksimumkan potensi pulangan dalam jangka masa panjang

Mendengar. Memahami. Melaksana.



Dinamik pasaran dunia sentiasa berubah ansur dan bertukar dengan pantas. Dana ini diuruskan secara profesional lalu membolehkan anda menggapai peluang pelaburan dalam kitaran ekonomi domestik dan/atau global pada fasa yang berlainan dalam masa jangka panjang.

Pelaburan Malaysia dan Global	Sesuai bagi Pemegang Polisi yang	Profil Risiko Pemegang Polisi	Jenis Dana
PRULink Equity Plus Fund Ekuiti Malaysia + Ekuiti Global	Mengutamakan pelaburan Ekuiti di Malaysia dan Global di dalam satu dana	Agresif	Ekuiti
Pelaburan Malaysia dan Global	Sesuai bagi Pemegang Polisi yang	Profil Risiko Pemegang Polisi	Jenis Dana
PRULink Managed Plus Fund Ekuiti Malaysia + Ekuiti Global + Bon	Mengutamakan pelaburan di Malaysia dan Global (Ekuiti dan Bon) di dalam satu dana	Seimbang	Terurus (Ekuiti & Bon)
Pelaburan Global	Sesuai bagi Pemegang Polisi yang	Profil Risiko Pemegang Polisi	Jenis Dana
PRULink Global Strategic Fund (with Hedging) Ekuiti Global	Mengutamakan pelaburan Ekuiti Global sahaja	Agresif	Ekuiti

## Melabur dalam Ekuiti Malaysia

Strategi pelaburan ekuiti Malaysia ialah melabur dalam Dana Sasaran<sup>1</sup>, PRULink Strategic Fund yang tujuannya ialah mengenal pasti **Peneraju** atau **Peneraju Memuncul** untuk potensi pulangan yang lebih tinggi dalam jangka panjang.

### Apakah Saham Peneraju & Peneraju Memuncul?

#### Ciri-ciri utama Peneraju & Peneraju Memuncul



#### Saham Peneraju & Peneraju Memuncul terdapat dalam pelbagai bentuk dan saiz



**Permodalan Besar**  
 Saham permodalan Besar menyediakan **kestabilan** kepada Dana.



**Permodalan Sederhana**      **Permodalan Kecil**  
 Saham permodalan Sederhana dan Kecil menyediakan peluang pertumbuhan bagi **menambah pulangan pelaburan**.



## Melabur dalam Ekuiti Global

Strategi pelaburan ekuiti global ialah melabur dalam Dana Sasaran<sup>1</sup>, **PRULink Global Strategic Fund (with Hedging)**. Dana ini menawarkan **DHA**, elemen yang penting bagi pertumbuhan portfolio pelaburan ekuiti anda.

### Apa itu DHA?



**D**iversifikasi pelaburan melalui pasaran global untuk meluaskan peluang pelaburan



**H**edging (strategi lindung nilai) untuk menguruskan risiko mata wang



**A**ktif! Pengurusan dana yang aktif

## Melabur dalam Bon<sup>2</sup>

Strategi pelaburan bon ialah melabur dalam Dana Sasaran<sup>1</sup>, **PRULink Golden Bond Fund**, yang memberikan aliran pendapatan yang stabil.

### Bon Tempatan Berkualiti Tinggi

Bon Malaysia yang berkualiti tinggi untuk menjanakan aliran pendapatan yang berterusan ke dalam portfolio.

### Penggalak melalui Bon Asing

Potensi hasil lebih tinggi yang ditawarkan oleh bon asing akan membantu meningkatkan prestasi keseluruhan portfolio bon.

<sup>1</sup>Dana Sasaran boleh diubah bagi memenuhi objektif pelaburan **PRULink Equity Plus Fund/PRULink Managed Plus Fund/PRULink Global Strategic Fund (with Hedging)**.

<sup>2</sup>Strategi pelaburan khusus kepada **PRULink Managed Plus Fund sahaja**.

Sila rujuk kepada Lembaran Fakta Dana Utama untuk maklumat lebih lanjut mengenai dana-dana tersebut dengan melayari [www.prudential.com.my](http://www.prudential.com.my). Dana-dana ini tersedia dalam Produk Insurans Berasaskan Pelaburan yang terpilih. **Hubungi Perancang Kewangan Prudential/Wakil Bank anda untuk mendapatkan maklumat lebih lanjut sekarang!**

### Nota Penting & Penafian

Risalah ini hanya mengandungi penerangan ringkas mengenai dana dan tidak dimaksudkan sebagai tawaran atau pengumuman untuk tujuan atau penjualan mana-mana instrumen/produk kewangan, dan mesti dilampirkan bersama dengan Lembaran Fakta Dana, Lampiran Keterangan Produk dan Ilustrasi Produk. Pelaburan tertakluk kepada risiko pelaburan termasuk kemungkinan kerugian dari jumlah pokok yang dilaburkan. Nilai unit boleh naik mahupun turun. Prestasi dana dan pengurus dana di masa lalu tidak semestinya menghalu prestasi di masa depan. Pergerakan harga yang dinyatakan tidak mencerminkan pulangan sebenar pelaburan anda (tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj pemotongan). Pulangan sebenar premium yang anda laburkan mungkin berubah-ubah berdasarkan prestasi dana pendasar berasaskan pelaburan serta faedah yang disyorkan, digambarkan dalam Lampiran Keterangan Produk dan Ilustrasi Produk. Untuk keterangan lanjut mengenai cara anda boleh melabur dalam dana ini, kami menyarankan agar anda berhubung dengan Perancang Kewangan/Wakil Bank yang akan melaksanakan Pemprofilan Risiko serta membantu anda dalam membuat keputusan termaklum. Anda juga boleh menghubungi syarikat insurans secara terus untuk maklumat selanjutnya. Sekiranya versi Bahasa Inggeris, Bahasa Melayu dan Bahasa Cina bagi risalah ini mempunyai sebarang ketidakselarasan, versi Bahasa Inggeris bagi risalah ini akan diguna pakai dan diberi kesan.

SILA AMBIL PERHATIAN BAHAWA INI ADALAH DANA BERKAITAN PELABURAN YANG TERSABIT KEPADA PRODUK INSURANS BERKAITAN PELABURAN, DAN BUKANNYA PRODUK PELABURAN TULEN SEPerti UNIT AMANAH.